
Протокол от съвместното заседание на постоянните комисии на 

16.12.2024г, 14:00 часа 

ПК „ОКБИД“; ПК „МДСТ“; ПК „ЗСДЖН“. 

 
ПРОТОКОЛ №14 за ПК „ОКБИД“ 

ПРОТОКОЛ №13 за ПК „МДСТ“ 

ПРОТОКОЛ №16 за ПК „ЗСДЖН“ 

На 16 декември 2024г (понеделник) от 14:00 часа в Ритуалната зала на 

Община Дряново, се проведе съвместно заседание на ПК „Образование, култура, 

библиотечна и информационна дейност“, ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм“ 

и ПК „Здравеопазване, социални дейности и жилищно настаняване“. 

На заседанието бяха разгледани следните материали: 

Дневен ред за съвместното заседание на комисиите 
(Изготвен на: 13.12.2024г, 16:30 часа) 

1. Допълване на Решение №287 по Протокол №18/28.11.2024г на Общински съвет 

– Дряново (вх.№06-00-185-1/13.12.2024г) /Във вр. с продажба на общ. имот в с. 

Геша/ Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК „МДСТ”; 

ПК „ЗСДЖН”. 

Докл.: Мариета Енчева. 

Становище: 

ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 

ПК „МДСТ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 

ПК „ЗСДЖН“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 

 

2. Допълване на Решение №289 по Протокол №18/28.11.2024г на Общински съвет 

– Дряново (вх.№06-00-185-1/13.12.2024г) /Във вр. с продажба на общ. имот в с. 

Гостилица/ Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Мариета Енчева. 

Становище: 

ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 

ПК „МДСТ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 

ПК „ЗСДЖН“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 

 

3. Определяне размерът на възнаграждението на общинските съветници от 

Общински съвет – Дряново (вх.№08-00-27/12.12.2024г) Вносители: инж. Светослав 

Минчев, Николай Минчев, Любомир Йорданов, Пламен Обрешков, Тихомир 

Трифонов, Александър Македонски, д-р Владимир Ванев - общински съветници.  

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК „МДСТ”; 

ПК „ЗСДЖН”. 

Докл.: Александър Македонски; Светослав Минчев. 

Вносителите предлагат допълнение в т.III, изречение първо, от проекта за 

решение, както следва: III. Настоящото решение влиза в сила след приемане на 

бюджета на Община Дряново за 2025г, при условие, че СБРЗ в Община 

Дряново се увеличи с 10 %. До влизане в сила на решението 

възнаграждението на общинските съветници се формира съгласно Решение №59 

от Протокол №6/27.01.2016г на Общински съвет – Дряново. 

Надежда Киселкова предлага предложението да се оттегли и да се внесе отново 

с приемането на новия бюджет, но това предложение не среща подкрепа и не се 

подлага на гласуване. 

Становище: 

ПК „ОКБИД” приема предложението с докладваното допълнение. (Гласували: ЗА 

– 4; Против – 0; Въздържал се – 1.) 

ПК „МДСТ” приема предложението с докладваното допълнение. (Гласували: ЗА – 

4; Против – 0; Въздържал се – 1.) 
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ПК „ЗСДЖН“ приема предложението с докладваното допълнение. (Гласували: ЗА 

– 3; Против – 1; Въздържал се – 1.) 

 

4. Промяна на обекти включени в „Списък на обекти, предлагани за финансиране 

през 2024 г. с целева субсидия, собствени бюджетни средства и преходни остатъци и 

други средства" и разместване на кредити по бюджетите на КСУВХ Дряново и ИМ 

Дряново за 2024г (вх.№39-00-22-1/12.12.2024г) Вносител: Трифон Панчев – кмет на 

Община Дряново. 

Докл.: Красимир Димитров. 

Становище:  

ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 4; Против – 0; 

Въздържал се – 0. Направен самоотвод от общинския съветник Тихомир 

Трифонов) 

ПК „МДСТ” приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 4; Против – 0; 

Въздържал се – 0. Направен самоотвод от общ. съветник Тихомир Трифонов) 

ПК „ЗСДЖН”. приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 4; Против – 0; 

Въздържал се – 0. Направен самоотвод от общ. съветник Тихомир Трифонов) 

 

5. Удължаване срока за връщане на временна финансова помощ, предоставена от 

Община Дряново на НЧ „Развитие-1869“ (вх.№ 61-00-119-3/12.12.2024) /Във вр. с 

Решение №255 от 30.09.2024г на ОбС-Дряново/ Вносител: Трифон Панчев – кмет на 

Община Дряново. 

Докл.: Диляна Джеджева. 

Становище: ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; 

Против – 0; Въздържал се – 0.) 

 

6. Удължаване срока за връщане на временна финансова помощ, предоставена от 

Община Дряново на НЧ „Дряновска пробуда-2008“ (вх.№ 61-00-128-1/12.12.2024г) 

/Във вр. с Решение №29 от 29.12.2023г на ОбС-Дряново/ Вносител: Трифон Панчев – 

кмет на Община Дряново. 

Докл.: Диляна Джеджева. 

Становище: ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; 

Против – 0; Въздържал се – 0.) 

 

7. Удължаване срока за връщане на временна финансова помощ, предоставена от 

Община Дряново на Сдружение МИГ „Дряново - Трявна - в сърцето на Балкана" със 

Споразумение №193/13.06.2023г (вх.№62-00-138/12.12.2024г) /Във вр. с Решение 

№827 от 30.05.2023г и Решение №104 от 28.03.2024г на ОбС-Дряново/ Вносител: 

Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Диляна Джеджева. 

Становище: 

ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 

ПК „МДСТ“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 

 

8. Удължаване срока за връщане на безлихвен заем, предоставен от Община 

Дряново на Сдружение МИГ „Дряново - Трявна - в сърцето на Балкана" (вх.№ 62-00-

138-1/12.12.2024г) /Във вр. с Решение №54 от 17.01.2024г на ОбС-Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново.  

Докл.: Диляна Джеджева. 

Становище: 

ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 

ПК „МДСТ“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 
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9. Писмо от Председателя на Клуб по лека атлетика „Локомотив“ Дряново за 

залагане на средства в Бюджет 2025г за провеждане на 56-ти Шосеен 

лекоатлетически пробег „Колю Фичето“ през 2025г (вх.н52-00-68/09.12.2024г) 

- До Общинска администрация – Дряново и Общински съвет – Дряново. 

ПК „ОКБИД“ и ПК „МДСТ“ приемат за сведение. 

 

 

Само за ПК „ЗСДЖН“ 
10. Кандидатстване на Община Дряново с проектно предложение по процедура 

BG05SFPR002-2.012 „Иновативни здравно-социални услуги“ на Програма “Развитие 

на човешките ресурси” 2021-2027 (вх.№04-00-208-1/13.12.2024г) Вносител: Трифон 

Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Диляна Джеджева. 

Становище: ПК „ЗСДЖН“ приема направеното предложение (Гласували: ЗА – 5; 

Против – 0; Въздържал се – 0.) 

 

11. Възлагане изпълнението на услугата от общ икономически интерес „интегрирани 

здравно-социални услуги“ по процедура BG05SFPR002-2.012 „Иновативни здравно-

социални услуги“ на Програма “Развитие на човешките ресурси” 2021-2027 (вх.№04-

00-208-2/13.12.2024г) Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Диляна Джеджева. 

Становище: ПК „ЗСДЖН“ приема направеното предложение (Гласували: ЗА – 5; 

Против – 0; Въздържал се – 0.) 

От Общинска администрация – Дряново присъстваха: Диляна Джеджева и Ангел 

Ангелов – заместник-кметове на Община Дряново; Цветан Йорданов – секретар на 

Община Дряново; Красимир Димитров - директор на дирекция МДТБФ; Светлана 

Павлова – главен счетоводител на Общинска администрация – Дряново; Мариета 

Енчева – директор на Дирекция АСОС. 

Присъстваха още: адв. Евгени Попов – юридически консултант на ОбС-Дряново; 

Иван Христов – директор на Исторически музей – Дряново. 

 Край на заседанието за ПК „ОКБИД“ – 14:40 часа 

ПК „Образование, култура, библиотечна и информационна дейност” (ПК 

„ОКБИД“) 

1. Любомир Йорданов – председател -  ……………/п/………………………… 

2. Александър Македонски – секретар - ……………/п/………………………… 

3. Надежда Киселкова-Юмерова – член - …………/п/…………………………… 

4. Тихомир Трифонов – член -   ……………/п/………………………… 

5. Тодор Георгиев – член-    ……………/п/………………………… 

Край на заседанието за ПК „МДСТ“ – 14:40 часа 

ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм” (ПК „МДСТ“) 

1. Пламен Обрешков – председател - …………/п/…………………………… 

2. Иван Марев – секретар -   …………/п/…………………………… 

3. Александър Македонски – член -  …………/п/…………………………… 

4. Любомир Йорданов – член -   …………/п/…………………………… 

5. Тихомир Трифонов – член -   …………/п/…………………………… 

 

По т.12 и т.13 ПК „ЗСДЖН“ проведе закрито заседание. Гласуването и 

приетите решения са отразени в Прил.1 и Прил.2 към протокола. 

12. Молби за отпускане на еднократна финансова помощ за новородено дете - ПК 

„ЗСДЖН“ - за решение - Приложение №1. 

По молба с вх.№13-02-20/22.10.2024г от В. Илиева и П. Михтиев ПК „ЗСДЖН“ прие 

решение за отказ поради неизпълнение на чл.3 ал.5 от Правилника – родителите на 

новороденото дете трябва да са с непрекъснати здравноосигурителни права - бащата 

е с прекъснати здравноосигурителни права. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 
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Въздържал се – 0.) Молбата е отложена за разглеждане от заседанието проведено на 

24.10.2024г, но към 16.12.2024г несъответствията с Правилника не са отстранение. 

По молба с вх.№13-02-23/03.12.2024г от П. Денева и В. Цачев ПК „ЗСДЖН“ прие 

решение за отлагане на молбата, като в определения срок следва да се отстранят 

несъответствията с чл.3 ал.5 от Правилника – родителите на новороденото дете 

трябва да са с непрекъснати здравноосигурителни права - бащата трябва да 

възстанови здравноосигурителни си права. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 

13. Заявление по правилника за подпомагане на деца сираци - ПК „ЗСДЖН“ - за 

решение - Приложение №2. 

По Заявление с вх.№22-00-1595/05.12.2024г по правилника за подпомагане на деца 

сираци от Е. Димитрова за отпускане на еднократна финансова помощ за сина ù К. 

Ангелов за учебната 2024/2025 година беше прието решение за отпускане на 

финансовата помощ в пълния ù размер – МРЗ за 2024г. (Гласували: ЗА – 5; Против – 

0; Въздържал се – 0.) 

Край на заседанието за ПК „ЗСДЖН“ – 14:55 часа 

ПК „Здравеопазване, социални дейности и жилищно настаняване” (ПК 

„ЗСДЖН“) 

1. д-р Владимир Ванев – председател - ………………/п/……………………… 

2. Иван Марев – секретар -  ………………/п/……………………… 

3. Антоанета Ставрева – член -   ………………/п/……………………… 

4. Пламен Обрешков – член -   ………………/п/……………………… 

5. Тихомир Трифонов – член -   ………………/п/……………………… 

 

Водил протокола: ……………/п/…………………… 

Радослава Вълкова 

 


